

Møtereferat sonemøte 21. januar 2025 sone Gauldal

Deltakere: Martine (klubberådgiver), 2xFLH, 2xLeik, 3xMelhus, Oppdal, Rennebu, Trønder-Lyn, Hovin, 2xSokna, Inter.

Fraværende: Støren

Barnehåndball

Alle klubber skal i sin egen klubb forhøre seg om opplegget slik det er nå fungerer. Dette vil bli tatt opp på neste sonemøte (breakoutrooms). Der kan vi diskutere eventuelle endringer, dersom det er noe som ikke fungerer slik det spilles nå. Se PP-presentasjon for slik det spilles nå, og mulige alternativer.

Klubbene la ikke frem noe som ikke fungerte verken i 4'er, 5'er eller 6'er håndball – så fremt reservasjonen av dagene i 4'er blir lagt inn riktig i TA av regionen.

Enkelte dommere dømmer passivt på J/G12 år. Opplevs som at det nylig har vært et møte der de dommerne er blitt bedt om å dømme passivt på 12år.

Forslag til endring av seriereglementet

Det ble delt inn i 4 grupper der det ble diskutert frem forslag til endring av seriereglementet. De innspillene som kom blir listet opp under, og hver klubb kan sende inn de forslagene de støtter, til Kristian Valstad.

Forslag 1 Endring av J/G20 til J/G18. For å forhindre frafall for de 17åringene (førsteårs 20) som syns det blir for stort alderssprang i juniorserien (4 aldersklasser).

Forslag 2 Gikk på dispensasjoner – **tekst ikke sendt inn av gruppe enda**

Forslag 3 Fra og med J/G13år brekkes seriespillet etter halvspilt serie (enkel serie). Nytt oppsett fra januar. Deles i A og B sluttspill ut ifra tabellplassering.

Forslag 4 Fra og med 13 år (ungdomshåndballen) er det ønskelig med nivådeling (nivå 1, 2 og 3).

Forslag 5 Gikk på antall spillere fra 1. laget til 2. laget – **tekst ikke sendt inn av gruppe enda**

Forslag 6 Gikk på antall spillere per kamp – **tekst ikke sendt inn av gruppe enda**

Forslag 7 Endre utbetalingsdato på påmeldte lag til dagen etter gebyrfri trekking. Det ble også diskutert om det kanskje lønner seg å etterpømelde lag, kontra å melde på for så å trekke

Forslag 8 Påmeldingsfrist for 13år og eldre 1.mai og 12år og yngre 1. juli.

Håndballtinget

Informasjon om at Håndballtinger arrangeres på Scancic Holmenkollen Park i Oslo, 9-11.25. Tingdelegater velges på sonemøtet 17.3 (på Teams)

Annet - Trenerutdanning (Trener 1)

De som har det gamle ønsker at det publiseres en sak på hva det gamle gir av det nye, og hva de da mangler av det nye trener 1 løpet. Klubbrådgiver Martine legger ut link til påmelding til modul 1-3 på sonesiden på Facebook. Kommer flere kommentarer på at kursene burde ligge på MinIdrett, det er flere som ikke tar kurs fordi det er komplisert å melde seg på. Det oppleves også at det er for mange ting å svare på i skjemaet som er nå, og at det ikke er bekreftelse på om man er påmeldt eller ikke.

Som avtalt legger jeg link til info om trenerutdanning her:

https://www.handball.no/regioner/region-nord/utvikling/utdanning/trenerutdanning/#Trener_1

og link til påmeldingsskjemaet for modul 1-3 her:

https://www.handball.no/regioner/region-nord/utvikling/utdanning/trenerutdanning/oppstart-trener-1/?fbclid=IwY2xjawH9m7VleHRuA2FlbQlxMAABHcfEbOvqiwbFuJJe5SsqsSRNGHkPX1gJK5YDbVyTK74Sbyk-VyUW1qYxA_aem_jxcZ805yrwP6v9FmY11_tg

Annet – J/G20 - juniorserien

Det er kun Melhus som har lag i junior, og det er ønskelig med 18årsserie. Det diskuteres om man mister spillere ved juniorserien på grunn av at det er fire aldre som spiller denne serien. Det ble også diskutert at dersom det går tilbake til 18års serie, at det er liten tro på at man mister de som er 19 og 20år i og med at de mest sannsynlig spiller senior i tillegg til junior i dag.

Annet – Erfaringer fra regionserien/Bring/Lerøy

Økonomi rundt disse seriene er tema for denne diskusjonen. Lag som vurderer hva/om de skal melde på i en av disse seriene.

Annet - Dommer

Det er ønskelig at det som sendes til dommerkontakter av viktig info, også sendes til klubbleder (forslag at leder står på kopi).

Det stilles spørsmål til at når det står dommere på de to siste kampene i hallen, men ikke de to første. Hvorfor kan ikke da dommerne dømme alle 4? Ender ofte med det når klubb må ringe selv etter fristen.

Det stilles spørsmål til om det er et system der man kan se hvilke dommere som er ledige. Noen klubber har lite kjennskap til hvilke dommere som finnes, og det er da ønskelig med et system som kan vise det.

Klubbene opplever at Marthe (dommeroppsettansvarlig) sine e-poster havner i søppelpost.

Enkelte dommere dømmer passivt på J/G12 år. Opplevs som at det nylig har vært et møte der de dommerne er blitt bedt om å dømme passivt på 12år.

Det skal tilbys DBHkurs på Støren av Inter.

Det skal tilbys D1kurs på Melhus av Melhus.

Annet - Regionserie

Klubb mener at det er leit at helger legges til da det skjer masse i samme by. Klubb hadde utgifter på 130k på én helg, og sleit med overnatting enda de var tidlig ute.

Annet - Lerøy

Klubb opplever det som dyrere å ha to kvalikker enn slik det var tidligere.

Klubbhuset

All heder og ære til Oppdal som er sertifisert nivå 1!

Neste sonemøte 17.03

På Teams

Ber om at dommerkontakter og/eller andre som jobber aktivt med dommere i klubben blir invitert! Det blir satt av tid til dommerkontakter/andre som jobber aktivt med dommerarbeid. Målet er å få til et bedre samarbeid i sonen på dommersiden.

Agenda kommer.